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A 2000. április 3-án megtartott 
Hallgatói Küldött Közgyűlés a 
HÖK elnökévé választotta Petri 
Annamária másodéves szociális 
munkás szakos hallgatót. 
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A május havi ösztöndíj várhatóan 
10-e körül lesz a számlákon. 

A kurzusok és versenyek elbírálása 
folyamatos. 

Május 7-től az iskola vasárnapon-
ként is nyitva lesz 9-13-ig, ezzel se-
gítve a felkészülést a diplomakon-
certekre és a vizsgákra. 

Az uszoda május 7-től 15-ig karban-
tartási munkálatok miatt zárva lesz, 
de utána továbbra is diákigazolvány 
felmutatásával látogathatjátok júni-
us 30-ig. 

„Céljaimban a H Ö K iroda egy olyan 
bázis, amely teret ad az alulról jövő 

hallgatói kezdeményezéseknek" 
Petri Annamáriával, az SZTE Egészségügyi Főiskolai 

Kar új HOK-elnökével beszélgettünk 
- Honnan kerültél Szegedre, és miért ép-
pen az Egészségügyi Főiskolát választot-
tad? 

-Orosházán születtem 1974-ben, 
középiskolai tanulmányaimat Szen-
tesen végeztem a Boros Sámuel Köz-
gazdasági és Egészségügyi Szakkö-
zépiskolában. Érettségi után négy 
évet dolgoztam, majd elhatároztam, 
hogy továbbtanulok. Azért választot-
tam az Egészségügyi Főiskolát, mi-
vel munkám során sok emberrel ta-
lálkoztam, ügyes-bajos dolgaikat 
meghallgattam, így „adta magát", 
hogy szociális munkás legyek. 
Ez volt az a szakma, ami mindig is ér-
dekelt. 

-Mikor kapcsolódtál be a hallgatói 
mozgalomba? 

- Gyakorlatilag az első perctől kezd-
ve bekapcsolódtam. A EEB táborban 
összeismerkedtem néhány hökössel, 
akik rábeszéltek, hogy az évfolyam 
érdekvédelmi felelőse legyek. Elein-
te megfigyelőként vettem részt a 
HÖK munkájában, a SZOTÉ-tól va-
ló különválás után lettem titkár. 

- Ez mit jelent? 

- Feladataim közé tartozott az iroda 
ügyvitele, a jegyzőkönyvek vezetése, 
levelezések lebonyolítása, valamint 
az egyéb aktuális rendezvények le-
bonyolításában való részvétel. Jelen-
leg tagja vagyok a kari tanácsnak is, 
és 2000. április 3-án választott a Hall-
gatói Küldött Közgyűlés a HÖK el-
nökévé. 

-Milyen célkitűzésekkel vágtál neki a 
munkádnak? 

- Nálunk a HÖK eddig kissé isme-
retlen hely volt sok hallgató számára, 
vannak, akik csak a bérletosztás he-
lyeként ismerik. Ezen szeretnék vál-
toztatni, első lépésként egy klub lét-
rehozásával a Madzsar kollégiumban. 
Céljaimban a HÖK iroda egy olyan 
bázis, amely teret ad az alulról jövő 
hallgatói kezdeményezéseknek. 
Szükséges az infrastruktúra fejlesz-
tése is, erre pályázatok útján kell 
pénzt szerezni. Amennyiben a hall-
gatók igénylik, és bevonhatóak szer-
kesztésébe, tervezem egy önálló kari 
lap elindítását is. Természetesen 
meg kell, hogy rendezzük ezután is a 
hagyományos gólvaavatót, gólyatá-
bort és a vetélkedőket, és ami még 
fontos, az a napi teendők maradékta-
lan ellátása, a tanulmányi és pénz-
ügyekkel kapcsolatos gyors informá-
cióáramlás és ügyintézés biztosítása. 

- Köszönöm a beszélgetést! 
Döbör András 


